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Szanowny Pan 

Marcin Nazarewicz 

Burmistrz Miasta Jarosławia 

INTERPELACJA 1/2024 

w sprawie zabytkowej studni za budynkiem Rynek 5 w Jarosławiu 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

zwracam się z prośbą o udzielenie informacji, czy prawdą jest, że została zasypana zabytkowa 
studnia za kamienicą Rynek. Jeżeli tak, to kto I kiedy wydał taką decyzję. Czy podjęte działania 

w tym względzie były uzgodnione z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków? 

Z poważaniem 

Akheju elech 
Patryk Bielecki 

Radny Miasta Jarosławia 

Do wiadomości: 

1) Piotr Kozak Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 


